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Frammøtte medlemmer Parti Rolle 

Lars Fjeldstad SP Ordførar 

Hjalti Heimir Gislason H Varaordførar 

Rita Aud Tveiten AP Medlem 

Johannes Myklebust 
Bysheim 

AP Medlem 

Turid Bjørndal Njåstad SP Medlem 

Ellinor Therese Birkeland FRP Medlem 

  
  

Forfall meldt frå  medlem Parti Rolle 

Tone Mjelde SV Medlem 

Ragnar Tyssebotn FRP Medlem 

Jarle Skeidsvoll KRF Medlem 

  

Frammøtte varamedlemmer Parti Erstatter medlem 

Berit Moslett Borge H  

Kjersti Ingolvsdotter Vevatne V  

  
Følgjande frå administrasjonen møtte: 
  
   

Sakliste 

Saknr Tittel 
        

022/20 Godkjenning av innkalling og sakliste 

023/20 Godkjenning av møtebok 

024/20 Orientering om Korona-situasjon for kommunen 

  

  



 

 

022/20: Godkjenning av innkalling og sakliste 

 

Rådmannen sitt framlegg: 

Innkalling og sakliste vert godkjent. 

   

   

07.04.2020 FORMANNSKAPET 

Jarle Skeidsvoll, KRF, har ikkje meldt fråfall. Kjersti Vevatne, Venstre, går inn som vara sidan ho er 
tilstades. 
Ragnar Tyssebotn, FRP, har meldt forfall. 1. vara: Henrik Øksnes, FRP, vart kalla inn på kort varsel, 
men har ikke svart og kom ikkje i møtet. 2. vara var ikkje tilstades i møtet. 
--------------------------------- 
Det var ikkje merknader til innkalling og saksliste 
 

FS - 022/20 VEDTAK: 

Innkalling og sakliste vert godkjent 

 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

023/20: Godkjenning av møtebok 

 

Rådmannen sitt framlegg: 

Møteprotokoll frå    vert godkjend. 

   

   

07.04.2020 FORMANNSKAPET 

Det var ikkje merknader til utsend protokoll frå 01. april  
 

FS - 023/20 VEDTAK: 

Møteprotokoll frå 01.04.20 vert godkjend. 
 

 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

024/20: Orientering om Korona-situasjon for kommunen 

 

Rådmannen sitt framlegg: 

Rådmannen sitt framlegg til vedtak: 
 

   

   

07.04.2020 FORMANNSKAPET 



 

 

Rådmannen orientererte, sjå og saksframlegg. 
----------------------------------------------- 
Rita Tveiten, AP stilte følgjande spørsmål: Ift. innmeldte prosjekt: Kva med utbetring av tunnellar? 
Nærmiljøtiltak - kan dette meldast inn? Opne skular/bhg - er det tatt høgde for barna kommunen tek 
særskild høyde for til vanleg?  
Fint å høyre at mange blir testa. Kor sikker kan vi vere på at den som testar seg selv gjer ein grundig 
nok test? Har Osterøy kommune eit koronateam på heimetenesta? 
Rådmannen gav slikt svar: 
- Har ikkje tenkt på tunnellar iom at det er fylkesveg. 
- Må vere konkrete tiltak som kan lysast ut på anbod. 
- Ja, kommunen tek seg av dei barna som treng det, men det er ikkje ønskeleg med opne 
skular/barnehagar. Sektoren har hatt ein grundig gjennomgang av dette. 
- Dei som tek prøver får grundig opplæring før dei tek prøven, så ein for ta utgangspunkt i at det går 
bra. 
- Alt helsepersonell har teke kurs om Korona og smittevern, så ein trur at  dei ulike tenestene har god 
kontroll her. 
---------------------------- 
Ellinor Birkeland, FRP, stilte følgjande spørsmål: Ang. motkonjunkturtilltak - Kan det vere greit å gjere 
forefallande vedlikehald og slikt medan skulene/barnehagar er tomme? Har det vore behov for 
ekstra legar sidan kommunen ikkje har smittetilfelle på øya?  
Rådmannen gav slikt svar: 
- har ikkje konstnaden med seg no, men det har vore behov for å ha ein ekstra lege. Alt kommunen 
bruker av legar kostar. Har frikjøpt 2 leger av våre eigne, i tillegg til 1 lege utanfrå. Same pris for 
eksterne som interne.  
Vanskeleg å seie noko om tidsperspektivet her, så ein veit ikkje kostnaden pr i dag. Legane hjå oss 
skal ha vanleg praksis og kapasitet til å betene dei pasiantane dei har på listane sine. Det skal ikkje 
vere redusert i kapasitet med unntak av dei dagane dei er frikjøpt av kommunen til andre oppgåver. 
 
----------------------- 
 
Rita Tveiten, AP, stilte følgjande spørsmål: Tenkjer at ein burde benytte situasjonen og den lokale 
kunnskapen og kapasiteten til å gjere noko med tunellane i kommunen. Korleis går det med dei 
ordinære sakane om dagen? 
 
Rådmannen gav slikt svar: Det er ikkje kapasitet til å ha vanleg drift i kommunen, så ting tek litt 
lengre tid. Fylkesmannen vil gjerne ha eit fysisk møte og ein tenkjer at saka kan kome opp i mai, i 
møte med fylkesmannen.   
 
Ordføraren: Vi kan ha synfaring når prosjektet er ferdig og før rapporten skal fram. 
Rådmannen: Det er begrensa kva ein får til og kva vedlikahaldsprosjekt ein får til nå som kommunen 
er i ROBEK. Er eining i prinsippet, men ein kan ikkje gå i gong med svære oppussingsprosjekt når ein 
ikkje veit kor lenge dagens situasjon varar. 
--------------------------- 
 
Berit Borge, H, stilte følgjande spørsmål: Får foreldre kompensasjon for ikkje brukt tid i kulturskulen? 
 
Rådmannen gav slikt svar: Det er ikkje vanleg at å ta betaling for ein teneste ein ikkje kan levere. 
-------------------------------- 
Ordførar avsluttar møtet og seier at ein satsar på nytt orienteringsmøte om 8 dagar. Får vite meir frå 
regjeringa om vidare status kl 16 i dag. 
--------------------------------------------- 
Det vart ikkje gjort vedtak i tilknyting til orientein. 



 

 

 
 

FS - 024/20 VEDTAK: 

Orienteringa vert teken til vitande. 

 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

 

Til å skriva under møteprotokollen saman med ordføraren vart desse valde: Berit Borge og Kjersti 
Vevatne 
 
Lonevåg,  
23.04.2020 

 

Runar Ludvigsen 

Rådgivar – politisk sekretariat 

 

 

---------------------   -------------------- -----------------  -----------------------------------  
Lars Fjeldstad    Berit Borge     Kjersti Vevatne  
Ordførar 
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